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 27.06.2021מיום  39שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o  חבר מועצה - זכריה ניסןמר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o ראה"ע וסגןחבר מועצה  - מר סיטון עזרא 

o וסגן ראה"ע חברת מועצה - גב' עדן רבקה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o ומשנה לראה"ע חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 
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o חבר מועצה  - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o מועצהחברת  - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o ראה"ע וסגןחבר מועצה  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

 

  כן נכחו:כמו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהלת אגף הכנסות - גב' אושרית לוי 

o עו"ד וסגן היועמ"ש - גב' אביבה שרון 

o  עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה -מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 .2022 לשנת ארנונה צו אישור .1

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 533פרוטוקול מס'  39

 .ארנונה צו אישור את קולות ברוב אישרה העיר מועצת .1
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 פרוטוקול

 אוקי, חברים, על סדר היום, אישור צו הארנונה, מצורף בזה.  מר מוטי ששון:

 אנחנו משתתפים בצערו של חברנו מאיר חלבי על מות אחיו. בשנה האחרונה 

לצערנו, ישב כמה פעמים בשבעה. נקווה שזו תהיה הפעם האחרונה. 

 ברשותכם אני פותח את הישיבה. איפה אמנון? אמנון, תיקח מקום, שב שם. 

ש לי משהו להגיד, איזה הערת ביניים. אני חושב שבכל רשות צריך רגע, י מר חיים סברלו:

 לכבד גם את האנשים הדתיים, 

 אתה צודק.  מר מוטי ששון:

 אנחנו בצום, קשה לנו, וזה זמן תפילה ... אני חושב ...  מר חיים סברלו:

 טעות של יוסי. טעות של יוסי.  מר מוטי ששון:

אבל אף אחד מהאנשים שקיבלו לא העיר את תשומת ליבי שזה נופל  מודה. מר יוסי זיידה:

 על צום ושזה אמור להפריע. 

 ההערה שלך מתקבלת. ישיבה הבאה נקפיד.  מר מוטי ששון:

 

 .2022לשנת  אישור צו ארנונה .1

טוב, ערב טוב לכולם. אנחנו מתכוונים להגיש  מר אמנון ארץ קדושה:

. אני אדבר על העקרונות הכלליים, 2022ארנונה  עכשיו את ההצעה לצו

זה  2022ואושרית אחרי זה תדבר על הפרטים. העדכון ממשרד הפנים לשנת 

מיליון שקל נטו  12.8-. המשמעות היא, מבחינתנו, זה תוספת של כ1.92%

לשנה. כל הבקשות שיש כאן, לשינויים, הוגשו בעבר למועצה ואושרו במועצה 

למשרד הפנים. אנחנו מגישים אותם שוב לאחר שעשינו  הזו, אבל לא אושרו

פרה רולינג, לראות, ואנחנו בתקווה שהבקשות -ישיבה עם משרד הפנים, כ

השנה יאושרו. התוספות הנדרשות כאן חשובות לנו לקיים את התקציב של 

שנה הבאה והתקציבים הבאים, מאחר והארנונה זה בעצם מקור ההכנסה 

ר של העירייה, ולכן התוספת הזאת חשובה כדי העיקרי והמשמעותי ביות

לממן את תוספת ההוצאות שיש לנו בכל שנה ושנה באופן טבעי, על כל 

נפגענו קשות, מעבר לקורונה, גם,  2021-פעילות שאנחנו עושים. מעבר לזה, ב

אני מניח שזה השלכה של הקורונה, בתקציבי הפיתוח, כך שנכון להיום, 

 15דקנו, ההכנסות מהיטלי פיתוח עומדים על למאי שב 31-סליחה, עד ה

מיליון שקלים שהיינו אמורים לפי  95מיליון שקלים מקורות שגבינו, לעומת 

מיליון שקל  80התקציב להביא. כלומר, נכון להיום אנחנו בגירעון של 

בתקציבי הפיתוח. זה אומר, מה שנקרא, כל תקציב של בתי ... של בתי ספר, 
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ם אחרים בעיר, עומדים בסימן שאלה. לקחנו במקביל גם גני ילדים, פרויקטי

 מיליון שקל הלוואות השנה.  92מיליון,  100

 ... כל העניין של היתרי בנייה וכל זה, מר חיים סברלו:

 אמרתי.  מר אמנון ארץ קדושה:

 פה זה לא רק בגלל האנשים שלא משלמים,   מר חיים סברלו:

 זה בעיקר בגלל,  מר זאב ניסים:

 דיברתי על היטלי פיתוח, לא על שוטף. דיברתי על היטלי פיתוח.  אמנון ארץ קדושה:מר 

 אוקי, אבל היטלי פיתוח באים ...  מר חיים סברלו:

 מיליון שקלים.  15במאי, כולל כל ההיטלים,  31-זה הכל. כל מה שגבינו עד ה מר אמנון ארץ קדושה:

אז בגלל זה אתם סובלים. אין מה לעשות.  אנחנו כרגע בהקפאה שנתיים כבר, מר זאב ניסים:

 זה ידוע, אני הזהרתי. אבל מה לעשות, 

מיליון שקלים, חלקם באמת גם עבור המחלף  92גבינו, לקחנו הלוואה של  מר אמנון ארץ קדושה:

הצפוני וגם עבור בתי ספר. לכן יש חשיבות מאוד גדולה לנושא של הכספים 

 בהעלאה של הארנונה. עד כאן. 

שלום לכולם, חברים נכבדים. קודם כל, הועברה לי ממכם הצעת צו הארנונה  אושרית לוי:גב' 

... לפי שיעור ... על פי החוק.  2022, שכוללת את צו הארנונה לשנת 2022לשנת 

בהצעה לצו מופיעים התוספות והשינויים המובאים לאישורכם, לרבות פרק 

המופיעים בהצעה לצו,  ההנחות כולו, בשיעורים, בקריטריונים ובתנאים

הידועה לנו כעת. בטבלה זאת תעודכן  2022וטבלת הנחה לפי הכנסות לשנת 

בתחום השיפוט חולון, ככל שתעודכן לחקיקה בהתאם. וכעת אני אפרט את 

השינויים הנדרשים לגביהם מבוקש אישורכם. השינוי הראשון הוא לעניין 

לה המצויה כיום בצו פרגולה. מבוקש בזאת להתאים את ההגדרה של פרגו

הארנונה לחקיקה הראשית, על ידי מחיקת המילים "הנסמך על עמודים". 

לחוק ההסדרים במשק המדינה תוקן, והתווסף סעיף שכולל בתוכו  8סעיף 

הגדרה משפטית לפרגולה, שרלוונטית לכל דיני הארנונה, בה ישנה גם 

. נוכח התיקון, התייחסות לפרגולות שאינן נסמכות באופן חלקי על עמודים

עלינו לתקן את צו הארנונה, שהוא למעשה חקיקה משנית ששואבת ויונקת 

את הסמכות שלה מהחקיקה הראשית, ולכן אנחנו מעוניינים לתקן בהתאם 

לחוק. הסעיף השני מדבר על העלאת תעריף דירות באזור ב', שהשטח שלהן 

גורים, קיים . כיום, התעריף של הארנונה במ5%-מטר נטו, ב 70הוא מעל 

פער גדול בין תעריף אזור א' לתעריף אזור ב', בדירות שהשטח שלהן הוא 

 מטר מרובע.  70מעל 

 מטר,  75-אבל אז דיברנו על זה, אם אתם לא זוכרים, דיברנו מ מר חיים סברלו:
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 . זה אותה החלטה, 70. ההחלטה הייתה 70לא,  מר אמנון ארץ קדושה:

 צה. זה עבר במוע גב' אושרית לוי:

 חיים, זה אותה החלטה כמו פעם שעברה. בדיוק אותה החלטה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מטר,  75אמרנו  מר חיים סברלו:

טוב, אני מוכן לבדוק, ואם אני טועה, נתקן. אבל זה אותה החלטה כמו פעם  מר אמנון ארץ קדושה:

 קודמת. 

בין אזור א' לאזור ב'. אנחנו  45%-אוקי. אז גם ככה היום יש פער קרוב ל גב' אושרית לוי:

, זאת אומרת, גם לאחר 5%-מציעים לצמצם את הפער הזה ולו במעט, ב

 בין אזור א' לאזור ב'.  40%הצמצום אנחנו עדיין נותרים עם פער של 

 למה אתם מורידים ...?  דובר:

 אחרי זה אני אגיד לך, אי אפשר.  דובר:

פוליזם, אבל יהיה לך ברור שאני מנהל עיר, מה ... את הדמגוגיה ואת הפו מר מוטי ששון:

שאתה לא יודע לנהל, אנחנו צריכים לנהל עיר. ויש קביעה של התעריפים,  

וכדאי שתדע שהעיר הכי זולה באזור גוש דן זה העיר חולון. ... לא. בבקשה, 

אני מוכן להראות לך נתונים שנעשו ותבדוק אותם. כולל מה שאנחנו 

ם שלנו, העיר הכי זולה באזור גוש דן זו חולון. אל מפרסמים, את הנתוני

נטו. זאת אומרת, -תשכח שאנחנו הראשונים שקבענו שהשיטה תהיה נטו

 אתה לא סופר את הקירות החיצוניים. בערים אחרות אתה סופר, 

 ויש שטחים משותפים. במגורים זה כולל שטחים משותפים.  מר אמנון ארץ קדושה:

לוקח את המקום הזה, אתה סופר מבחוץ. אבל בחולון סופרים כשאתה  מר מוטי ששון:

מטר, כמה  100סנטימטר. תעשה את זה על אורך של  20מבפנים, זה עוד 

אתה מקבל? תראה כמה שאתה יותר זול. אז מה אתה חושב, שאתה תוריד 

 את זה ואחר כך תרוץ למשרד הפנים לבקש שיתנו לך? אף אחד לא ייתן לך. 

 לאזור ב' השנה,  7%-ם ב... מעלי דובר:

כדאי שתדע, יש כאן, תשאל את סברלו איזה דברים מעוותים קיימים באזור  מר מוטי ששון:

פחות מסברלו. בהפרש  35%-שהוא, למשל, מישהו שצמוד אליו, כן? משלם ב

נקבע שמי שבונה  89-נקבע, תקן אותי, ב 91-של כמה חודשים שהוא בנה. כי ב

וא נהפך באופן אוטומטי לאזור א', כי אז הוא כבר ה 91, כן? אחרי 91אחרי 

 רוםלא בית ישן ומט לנפול. וזה נקבע לא בקדנציה שלי, בקדנציה של משה 

 זכרונו לברכה. וזה מה שקבעו אז, וזה נשאר וזה רץ שנים. 

, ובזמנו ... כבר 40%יש לי שאלה אלייך. איך יכול להיות שהפער היום הוא  מר זאב ניסים:

 ב'. -פעמים את הדבר הזה שיש לצמצם את הפער בין א' ו הבאת כמה
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 נכון. המועצה אישרה.  דובר:

, 30%-, היה בסביבות ה40%אני שואל שאלה. איך יכול להיות, אז לא היה  מר זאב ניסים:

 , צמצמנו והגדלת את הזה. איך יכול ... 35%

 זה עובדות. אלה עובדות.  דובר:

 אותן עליות. אבל העליות זה  מר זאב ניסים:

 הפער נשאר אותו פער.  מר אמנון ארץ קדושה:

 תמיד היה.  גב' אושרית לוי:

 . 40%? ... 40%. איך יכול להיות 40%איך?  מר זאב ניסים:

 היה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 , 40%זה לא היה  מר זאב ניסים:

 זאב, דבר איתם,  מר מוטי ששון:

 שנים היה,  10-ו 8אני זוכר לפני  מר זאב ניסים:

 אבל זאב, אתה רוצה הוכחות?  מר מוטי ששון:

 כן, כן, רוצה הוכחות.  מר זאב ניסים:

 בבקשה, תיפגש איתם, ... צו אחרי צו.  מר מוטי ששון:

 , -רגע, סליחה, כשאתה קובע אזור א' או ב', אמרת לפי מבנה ש מר יעקב מזרחי:

 הוא לא קובע, זה,  מר חיים סברלו:

 ...  :מר יעקב מזרחי

  הפנים חבר'ה, כל הדברים האלה מאושרים על ידי משרד מר מוטי ששון:

, למשל דוגמה ליד סברלו. בגלל -לא, לדעת משהו, מוטי. אמרת הבניין ש מר יעקב מזרחי:

שהוא בנה בניין חדש, מחייבים אותו לפי אזור א'. זה הולך לפי המבנה או 

 לפי ... של האזור? 

לא, יש שני פרמטרים. פרמטר אחד זה האזור. נקבע בצו הארנונה שיש  מר אמנון ארץ קדושה:

 , 1.1.91-אזורים שמוגדרים באזור ב'. אבל יש סייג, שכל מבנה שנבנה לאחר ה

 טוב, אוקי, שאלות. כן, ניסן. בבקשה.  מר מוטי ששון:

ל קירות. קודם כל, לגבי הפרגולה. באיזה מצב ... כי ההגדרה היא פה נסמך ע מר ניסן זכריה:

 כלומר, הפרגולה, 

 נסמך על עמודים.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אם אני לא טועה, החוק לא אומר כמה עמודים.  דובר:
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 נכון. החוק החדש ששונה כבר לא אומר עמודים.  מר אמנון ארץ קדושה:

רים שונה. ולכן אנחנו חייבים נסמך באופן חלקי. החוק שונה. חוק ההסד גב' אושרית לוי:

 לתקן את צו הארנונה. 

 מתי מחייבים ... פרגולה? כשיש שני עמודים זה מספיק?  מר ניסן זכריה:

 כן.  מר אמנון ארץ קדושה:

 ושאר הקירות ...?  מר ניסן זכריה:

 ודאי.  גב' אושרית לוי:

בנו נבנו על עמודים. זו מה שקרה היום, מה שקרה, שבעבר, פרגולות שנ מר אמנון ארץ קדושה:

הייתה טכנולוגיית הבנייה. בשנים האחרונות הפכו להיות פרגולות תלויות. 

הורידו את העמודים, תלו אותם עם שרשראות למעלה. ואז אנחנו רוצים 

לשנות בעצם, כמו ששינו גם את חוק ההסדרים, על אותה הגדרה בדיוק. זה 

 ם על פרגולה. הכל. שגם אם הוא תלוי על השרשרת, הוא ישל

 אנחנו רוצים להתאים את המציאות האדריכלית החדשה.  גב' אושרית לוי:

 ... זה מה שאני מבקש שתשנו, להוריד את המילה "עמודים".  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז מה ... ארנונה.  דובר:

 ית. למה שיהיה הבדל בין מישהו שבנה ככה ומי שבנה ככה. ... לא חשמל מר אמנון ארץ קדושה:

 אמנון, אתה לא מהנדס. זה מה ...  מר חיים סברלו:

 אוקי, שי, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 למה אין פירוט על האזורים? איזה שכונות אנחנו מדברים.  מר שחר האס:

יש אזורים. יש פירוט, דרך אגב. בצו הארנונה כתוב לך במפורש איזה גושים  מר אמנון ארץ קדושה:

 ות זה ג'סי כהן, תל גיבורים ... וחלקות. בגדול השכונ

 איך נקבע אזור א',  מר שחר האס:

האזורים האלה נקבעו מקדמת דנא. אוקי? לפני עשרות שנים. יש גושים  גב' אושרית לוי:

 וחלקות שמופיעים באזור ב'. מה שלא אזור ב', הוא אזור א'. 

 פעם היה שיקום שכונות, כל הסיפור הזה.  מר חיים סברלו:

 ... זה אזור א'. בעקרון, ג' זה שכונת מולדת,  שרית לוי:גב' או

 בתים.  40אין שם גם הרבה. יש שם איזה  מר אמנון ארץ קדושה:

אז בעצם אנחנו כאילו הולכים כרגע ונוגסים עוד יותר, ממה שאני מבין פה,  מר שחר האס:

 באוכלוסיות הפחות חזקות בעיר. 

 ני אגיד לך גם למה. אני לא מסכים, א מר אמנון ארץ קדושה:
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 ... מה זאת אומרת? למה, ג'סי כהן,  מר שחר האס:

 מטר נטו. זה אומר סדר גודל,  70אני אגיד לך למה. אנחנו מדברים על  מר אמנון ארץ קדושה:

 חדרים.  4-5של  מר מוטי ששון:

ברוטו. זה לא  85-90מדברים, רגע. מדברים על בעצם דירות שהן סדר גודל  מר אמנון ארץ קדושה:

החלשים. יש לך גם במקומות האלה, ולך תסתובב, וילות שנבנו לא רע. והן 

לא נופלות מאף וילה באף מקום אחר, ותאמין לי שיש באזור א' אנשים 

 במצב סוציו פחות טוב מאותם אזורים כאלה. 

 ,91אם הם נבנו אחרי  מר זאב ניסים:

 צים, הם מגישים בקשה לוועדת הנחות, ואם הם רוצים, שחר, אם הם רו מר מוטי ששון:

 אז זה בלאו הכי שם, זה לא משנה. דובר:

 לא, זה משנה.  מר זאב ניסים:

 רגע, אבל אנחנו יודעים על כמה בתי אב אנחנו מדברים?  מר שחר האס:

 דירות.  2,000כן, על  גב' אושרית לוי:

 דירות באזור ב', שהגודל שלהם?  2,000 מר שחר האס:

 מטר.  70אזור ב', שהשטח שלהם הוא מעל  ית לוי:גב' אושר

 בטוח ב'.  גב' נעה צ'פליצקי:

 . 5%...  דובר:

 . 7, 5לא  דובר:

 תבדקו, כי ... כי בכל זאת זה אזור מנותק מחולון. גב' נעה צ'פליצקי:

 איך ב'? זה אזור, זה בתים חדשים,  מר חיים סברלו:

 , סליחה. מה? מנותק מחולון גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל כמה שנים ...  מר חיים סברלו:

 אוקי, בבקשה, שי.  מר מוטי ששון:

שתי הערות ברשותכם. הערה ראשונה על התיקון שנמצא בחוק. נכנסתי  מר שי קינן:

לקרוא את החוק, החוק מדבר על מצללה, ולא ראיתי שהחוק מדבר על 

 פרגולה. האם צללה על פי החוק היא פרגולה? 

התשובה היא כן. התשובה היא כן, ותסתכל בתקנות התכנון והבנייה.  שרון: גב' אביבה

 , -מצללה זה פרגולה. זה, פשוט בעברית קוראים לזה מצללה, פרגולה ב

 כן, לא, בסדר, כי אולי יש הגדרה נוספת לפרגולה ואז מצללה,  מר שי קינן:
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 ואם יש פרגולה שנפתחת לגמרי,  מר חיים סברלו:

 זה מרקיזה.  ן:גב' אביבה שרו

 מרקיזה, תקראי לה,  מר חיים סברלו:

 אז זאת כבר הגדרה אחרת, נכון?  מר שי קינן:

 מרקיזה ... זה משהו אחר.  גב' אושרית לוי:

 נכון. מרקיזה זה,  גב' אביבה שרון:

 היום עושים מרקיזה נפתחת ונסגרת, כמו פרגולה.  מר חיים סברלו:

 גם.  זה פרגולה פתוחה מר זאב ניסים:

מדבר על  1יונת, או מישהו, או מי מטעם המחלקה המשפטית. הסעיף ד. מר שי קינן:

 ההגדרה של מצללה, מה היא מצללה. 

 ? 1מה זה ד. גב' אביבה שרון:

.ד לחוק ... ויש פה גם סעיף שני, שהוא למעשה סייג לסעיף הראשון, 8סעיף  מר שי קינן:

ו מהמשפטית יסביר אותו. כי ואת הסייג הזה לא הבנתי. אם אפשר שמישה

הסייג הזה אומר שמי שעונה על הקריטריון הזה, אז הוא לא נכלל ... אז הוא 

 לא צריך לשלם על הפרגולה. 

אלא אם כן באותה עיר כבר בצו משלמים על פרגולה. אז אצלנו משלמים על  גב' אביבה שרון:

 פרגולה, ולכן, 

 רק אצלנו?  דובר:

. בהרבה ערים. אני לא בדקתי, ברוב הערים משלמים פרגולה. גם לא, לא גב' אביבה שרון:

 אצלנו, 

 בראש העין משלמים, אני יכול להגיד, דובר:

 בגני תקווה, גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע, חבר'ה, רק שנבין את החוק.  מר שי קינן:

 ,... פרגולה, לפי הצו 3אני אסביר. הסיפא של החוק הייתה לקבל בערך  גב' אביבה שרון:

 זאת אומרת, הסעיף אז בכלל לא מדבר על חולון אם כך.  מר שי קינן:

 זה ארצי. דובר:

 נכון. הסייג לא מדבר על חולון.  גב' אושרית לוי:

אתה צודק. הסייג לא מדבר על חולון. אבל הסעיף מדבר על איזושהי הגדרה  גב' אביבה שרון:

מצללה זה חוקית לחקיקה ראשית, שמדברת על מצללה סלש פרגולה. 

 עברית, 
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 לא, לא, זה הבנתי. נניח,  מר שי קינן:

 ואז אנחנו רוצים,  גב' אביבה שרון:

רגע, נניח, רק כדי להבין את הסייג הזה. נניח שיש עיר דמיונית שקוראים לה  מר שי קינן:

 כרמלית, ובכרמלית לא משלמים על פרגולה. 

 נכון.  גב' אביבה שרון:

 ן, אם הבנתי נכו מר שי קינן:

 החוק לא, אומר, לא צריך,  גב' אביבה שרון:

לא, אבל בתנאי שיש מעל הפרגולה כיסוי שקוף מחומר פלסטיק. אז הבנתי  מר שי קינן:

 נכון? 

 אפשר להסביר?  גב' אושרית לוי:

 אם זה רעפים, זה,  דובר:

 ששמה כרמלית, אוקי? שלא חייבו את הפרגולות.  במידה ויש עיר דמיונית גב' אושרית לוי:

 עד איזה שנה? עד התיקון?  מר שי קינן:

 .2018עד  גב' אביבה שרון:

. עכשיו, גם אם לפרגולה עצמה, יקרו אותה 2018עד התיקון בחוק. עד לשנת  גב' אושרית לוי:

בקירוי שקוף והיא תהפוך לכדי סככה, עדיין יראו את זה כמצללה. כפרגולה 

 שאינה, 

 שאינה ברת חיוב. זה הסייג.  גב' אביבה שרון:

 אבל זה לא תקף לחולון, כי חולון מחייבת פרגולות.  גב' אושרית לוי:

 מזמן. שנים.  גב' אביבה שרון:

 יאללה, בוא נעלה את זה להצבעה.  מר חיים סברלו:

ההערה השנייה שלי, אני באמת לא, אני לא פופוליסט. אני לא  רגע, שנייה. מר שי קינן:

אגיד לך "תוריד את הארנונה, לא תוריד את הארנונה". אתה, האחריות שלך 

וזה גם הסמכות שלך וזה הכל בסדר. ראינו עכשיו, התחלף השלטון, כל 

 הגיבורים הגדולים שצעקו על נתניהו עכשיו עושים בדיוק מה שהוא עושה. 

 קצת פחות.  ה צ'פליצקי:גב' נע

אז לא צריך להיות צבוע. מה שכן, קצת יותר. אם תסתכלי ... הוסיפו חטא  מר שי קינן:

 על פשע. לא משנה. 

 לא לכיוון הרע, אני התכוונתי הפוך.  גב' נעה צ'פליצקי:

 בסדר. אבל מה שכן,  מר שי קינן:
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 מה אתה רומז?  מר זאב ניסים:

ל כלום. אני לא רומז, אני אומר בצורה מפורשת. אני חושב אני לא רומז ע מר שי קינן:

 5%-היא לא העלאה זניחה, זה אחד. ולהוסיף עליה את ה 1.9שהעלאה של 

 בשנה, זו העלאה לדעתי חדה.  7%-באמת, למוחלשים ביותר, זה, ב

 זה לא מוחלשים ביותר.  דובר:

-כיר בעובדה שיש פער בין א' לעכשיו, רגע, שנייה, לא סיימתי. עכשיו, אני מ מר שי קינן:

ב', וזה נכון וזה פער וצריך ... אולי שצריך לתקן אותו. אבל אני חושב 

שהתיקון הזה צריך להיות תיקון ארוך טווח, כך שהעלאה השנה תהיה 

. לקחת את ההעלאה ולפרוס אותה למספר שנים. אני 3.5%, 7%במקום 

וכלוסייה שהיא גם ככה לא 7%חושב, עדיין, בסיפא של דבריי, העלאה של 

כנראה שהם המוחלשים  91-מוחלשת, ואלה שגם לא שיפצו את ביתם מ

 שבתוך המוחלשים, לדעתי זו גזרה שהיא קשה, במיוחד של קורונה שחוזרת. 

 אוקי, תודה. שאלות, יש?  מר מוטי ששון:

 ? למה בחרנו, 5%-איך הגענו ל מר בר שי:

 נו. רגע, שנייה, לא סיימ גב' אושרית לוי:

 . 7, זה 5זה לא  מר שי קינן:

 ? 5-איך הגענו ל מר בר שי:

 כן, מה השאלה? תן לה שהיא תענה לך.  מר מוטי ששון:

... טוב, הסעיף השלישי מדבר על הוספת חריג לרשימת החריגים, על פי ...  גב' אושרית לוי:

מהשטח שרשום בארנונה  50%שבוצעה בה. תוספת בנייה בשטח שעולה על 

מטר לפחות, מסווג כאזור א'.  35, והתוספת היא של 1.1.2022-ה ליום

 הסעיף, 

 מטר.  70-אם הוא עובר את ה מר חיים סברלו:

לא, אם הוא עובר, אם התוספת, שני קריטריונים הם מצטברים, שהשטח,  גב' אושרית לוי:

 , 30%, ולפחות 50השטח של התוספת הוא מעל 

 הוא יעבור גם ככה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקי, אם הוא עובר, אין בעיה.  מר חיים סברלו:

-נטו, אתה מגיע ל 35מטר בערך. תוסיף עוד  50כי בוא, דירה מינימלית היא  מר אמנון ארץ קדושה:

 מטר.  100

 אם הוא עובר, אין בעיה. עובר.  מר חיים סברלו:

 טר? או, מ 35-רגע, התוספת היא רק על השטח שמעבר ל מר בר שי:
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 מעבר למה שקיים היום.  35מינימום  מר אמנון ארץ קדושה:

 א' מלא. -עובר ל מר בר שי:

 כן.  דוברת:

טוב, הסעיף הבא מדבר על מעברים בקניון. אנחנו מבקשים לחייב את  גב' אושרית לוי:

ש"ח ... שטחי  72.40השטחים שמשמשים למעברים בקניון בתעריף של 

מהשטח שלהם באופן יחסי לשטח של כל מחזיק.  15%-המעברים חויבו רק ב

אנחנו מבקשים כעת לחייב בתעריך הומוגני, אחיד, את כל השטח. הסעיף 

הבא מדבר על מרתף ועסקים. אנחנו מבקשים לשנות את ההגדרה על ידי 

מחיקת המילים "לפי חזית הבניין", וזאת על מנת להתאים את צו הארנונה 

 , למציאות בשטח, בפועל. סעיף

 מה זאת אומרת? לא הבנתי. אפשר לחזור על זה?  דובר:

אני אסביר. אנחנו, עוד פעם, כמו שאמרתי, זה כבר עבר במועצה, אבל אני  מר אמנון ארץ קדושה:

 אסביר לאלו שלא היו. 

 . 71.04ורשום פה  72נכון, היא אמרה  דוברת:

 זו טעות.  מר אמנון ארץ קדושה:

, אוקי? החוברת 71.04, אני מדגישה. בחוברת אצלכם רשום אני מתקנת גב' אושרית לוי:

יצאה לפני שטבלה המינימום והמקסימום של משרד הפנים פורסמה. לכן 

 , 72התעריף הנכון הוא 

אי אפשר לחייב בתעריף שהוא נמוך מתעריף המינימום שלנו. ... משרד  מר אמנון ארץ קדושה:

 הפנים. 

 לציין את זה.  כן, אז את צריכה גב' אביבה שרון:

אני רק אסביר לאלה שלא היו בישיבות הקודמות. מה שקורה הוא שיש לנו  מר אמנון ארץ קדושה:

תופעה באזור התעשייה שנכסים נמצאים על חלק מגבעה, ואז מה שקורה 

הוא שהחזית של הבניין נניח יושבת למעלה, והנכס עצמו, או החנות, נמצאת 

הנחה כנכס נחות  25%שכביכול הוא מקבל  בכביש, בצד השני. ואז יוצא מצב

למרות שהכניסה שלו הוא מכביש, מצד שני למטה. אנחנו הסתובבנו הראינו, 

 זה בעצם, אני מסביר לך ואתה לא איתי, אז, 

 אני איתך.  דובר:

ואז יוצא פה מצב עיוות, שבעצם ההנחה הזאת ניתנת לנכסים ... זו הייתה  מר אמנון ארץ קדושה:

ת לנכס נחות, שבפועל זה לא נכס נחות. ולכן את זה אנחנו רוצים כוונה, לת

 לתקן. 

 כן, יש לך עוד להוסיף?  מר מוטי ששון:
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כן. הסעיף הבא מדבר על הוספת תת סיווג של מרכז מחשוב במתחם אזור  גב' אושרית לוי:

מטר מרובע ויועסקו בו לפחות  5,000-התעשייה, ששטחו הבנוי לא יפחת מ

ש"ח למטר מרובע  75עובדים. מרכז המחשוב הזה יחויב בתעריף של  200

לשנה. הסעיף הבא מדבר על תעשייה מזהמת באזור התעשייה. אנחנו 

מבקשים להוסיף תת סיווג חדש בו יחויבו מבנים של מפעלי בטון, מפעלים 

לציפוי מתכת ומפעלים שמערכת האנרגיה שלהם מופעלת באמצעות סולר, 

ש"ח למטר  160. אנחנו רוצים לחייב אותם בתעריף של באזור התעשייה

 מרובע. 

 כמה אבל הם מחויבים עד היום?  מר קובי מכלוף:

 זה תעריף חדש. במקום תעריף תעשייה רגיל,  גב' אושרית לוי:

 שקלים.  135שזה בסביבות  מר אמנון ארץ קדושה:

מרתף בעסקים, יש לנו  התעריף הבא הוא מרתף בתעשייה. כמו שיש לנו גב' אושרית לוי:

מרתף בתעשייה. גם כאן אנחנו מבקשים לשנות את ההגדרה על ידי מחיקת 

המילים "לפי חזית הבניין", מאותה סיבה בדיוק. הסעיף הבא מדבר על, 

הצעה לצו, פארק שעשועים ומתקני ספורט שלא למטרות רווח,  8.2סעיף 

למטרת רווח" לתת  אנחנו רוצים להוסיף את המילים "מתקני ספורט שאינם

סיווג קיים בצו, שהוא פארק שעשועים. מדובר במתקני ספורט שלא 

 למטרות רווח, שמשמשים לפעילות ספורט. 

 איפה יש דבר כזה בעיר?  מר זאב ניסים:

 אפשר דוגמה?  דוברת:

 כרגע זה לא ידוע. אוקי? זה יתברר לאחר ... שאנחנו נעשה.  גב' אושרית לוי:

 בסיס מה אתם,  על דובר:

 יש לנו תעריף קיים,  גב' אושרית לוי:

וכל  300ח/-רגע, מוטי, זה לא מתכוון ... ששמתם בעיר? שאנשים הולכים ב דובר:

 זה? 

 לא,  מר מוטי ששון:

 ... מבנים. מבנים.  דובר:

 רגע, אז אני רוצה להבין, אם אין מבנים כאלה בעיר,  מר שחר האס:

 אין.  דוברת:

 שקל?  620,000אם אין מבנים בעיר, אז איך אתם צופים העלאה של  :מר שחר האס

 יש הערכה שאנחנו,  מר אמנון ארץ קדושה:
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 איפה? לא, פה אין משמעות,  גב' אביבה שרון:

 אין משמעות כספית, כתוב.  גב' נעה צ'פליצקי:

 . 9עמוד  גב' אביבה שרון:

 ההגדרה? אז זה רק בהגדרה? זה כאילו רק  גב' נעה צ'פליצקי:

 ... אושרית, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 , 8.14סעיף  גב' אושרית לוי:

 מתי יהיה דיון?  :1דובר 

 היא תגמור, תשאל שאלות.  מר מוטי ששון:

 , 8סעיף  גב' אושרית לוי:

 אתה רוצה שנסיים ואז נחזור חזרה אחורה, נתחיל הכל מחדש?  :1דובר 

 למה, זה מסובך לך?  מר מוטי ששון:

 ... אני אכתוב לי בנקודות.  :1בר דו

, הצעה לצו, קרקע שמשמשת למכירה או השכרה או ליסינג 8.14טוב, סעיף  גב' אושרית לוי:

שקלים מהמטר מרובע  36או תצוגה של כלי רכב, תחויב בתעריף של 

 הראשון, באזור התעשייה. הסעיף, 

שקלים ויורד  30-ף שלה מתחיל בהם מחויבים היום בקרקע תפוסה שהתערי מר אמנון ארץ קדושה:

לפי ... בדיוק. כעקרון יש הסכמה אצל כולם שזה אמור להיות אפילו תעריף 

 עסקי ולא תעריף קרקע. אבל בגלל שצו הארנונה,

 אני רואה שיש פה הוראה לא ... רישיונות עסק,  מר יעקב מזרחי:

 אני לא יודע על ההוראה הזאת,  מר אמנון ארץ קדושה:

מוטי, אני צודק או לא? הבנתי שרוב המכוניות בחולון, אין להן רישיונות, כי  מזרחי:מר יעקב 

 אין, 

 יעקב, באמת, אתם מגזימים.  מר חיים סברלו:

 יעקב, תן לו לסיים ואחר כך תשאל. יעקב, תתחשב בו.  מר מוטי ששון:

כלום. ממש  אבל עדיין יש גם הרבה מגרשים פה שבעצם משלמים מחיר מר אמנון ארץ קדושה:

 כלום. 

הסעיף האחרון מדבר על שינוי נוסח ללא משמעות כספית. יש לנו סעיפי  גב' אושרית לוי:

הגדרות בצו, ולשון הצו נוקטת במילה "מהשטח". אוקי? ... חדרי עזר 

מהשטח. לכן אנחנו רוצים להשתמש במילה המדויקת, גם  50%מחויבים 

ך את כל ההגדרות שמופיעה בהן מבחינה משפטית וגם מבחינה לשונית, להפו
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 50%מהתעריף במקום  50%"מהתעריף". זה יהיה -המילה "מהשטח" ל

 מהשטח. אין כאן שום משמעות כספית, 

 מה ההבדל בין זה לזה?  מר חיים סברלו:

 אין שום דבר,  גב' אושרית לוי:

 כספית, לא. אבל אי אפשר לתת פטור משטח.  מר אמנון ארץ קדושה:

 משפטית, בדיוק. משפטית אנחנו רוצים שזה יהיה נכון יותר.  לוי:גב' אושרית 

 , -, הפטור הוא מהכספים ש-אתה לא נותן פטור מה גב' נעה צ'פליצקי:

 , מה ההגדלה הצפויה עם ההעלאה, -? מה הרווח ה5%למה נבחר  מר בר שי:

 היא כלום ושום דבר, חצי מיליון.  מר שי קינן:

 חצי מיליון?  מר בר שי:

היא כתובה. המשמעות הכספים כתובה בכל מקום. עשינו בדיקה והערכה  מר אמנון ארץ קדושה:

 , -של מה ש

 אז למה אנחנו באמת ... בפעם אחת שמדובר,  מר בר שי:

 ? מה הרציונל שעומד מאחורי זה? 5%למה ההחלטה היא על  מר שחר האס:

 הרציונל היה לצמצם,  מר אמנון ארץ קדושה:

 ...  10% לו:מר חיים סבר

 ההצעה הייתה לצמצם את הפערים. לא יכולנו גם להעמיס,  מר אמנון ארץ קדושה:

 , מה הסיפור? זה לא, 200,000אז היה פחות  מר שי קינן:

ההצעה הייתה להתחיל לצמצם את הפערים. לא להעמיס יותר מידי. עדיין  מר אמנון ארץ קדושה:

שניתנת באזורים האלה היא אנחנו חושב שהיום, באמת, רמת השירותים 

באותה רמת שירותים שניתנת בכל אזור אחר בעיר, הן מבחינת חינוך, הן 

רווחה, הן מבחינת תשתיות. אין סיבה לפערים האלה. ולכן ישבנו, גם ועדת 

 . 5%-כספים ישבו גם, והחלטנו ללכת על ה

 אמנון, אני חולק עלייך.  מר זאב ניסים:

 וא נושא נפרד. פה מדברים, נורא הפערים ה מר שי קינן:

 כן, זה לא,  מר זאב ניסים:

 זה חלק מהעניין.  מר אמנון ארץ קדושה:

לא, זו לא השאלה. כי אנחנו לא קובלים על זה שאולי יש פער שצריך לצמצם  מר שי קינן:

הזו,  אותו. אוקי? זו אבל לא שאלה. השאלה היא אחרת. האם אנחנו, בעת

במכה אחת? זאת  7%-בזמן קורונה, צריכים להעלות לאנשים האלה ב
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. אז היה לך, במקום תוספת של חצי מיליון, 3.5%השאלה. ואם לא נכון ... 

 מיליון. אף אחד, השמיים לא קורסים.  300הייתה לך תוספת של 

 מיליון קניתי עכשיו.  300 מר אמנון ארץ קדושה:

. השמיים לא היו נופלים, אמנון. אבל יש בזה 300,000יחה. , סל300,000 מר שי קינן:

 מסר. יש בזה מסר. 

שקלים, אוקי? דירת  3נפשט לך את המשמעות הכספית. מדובר בהפרש של  גב' אושרית לוי:

 שקל לשנה. ככה לסבר את אוזניכם.  200מטר, זה  70

לצעוק. היא עונה על  ... סליחה, שחר, אני קורא לך לסדר. אתה לא יכול מר מוטי ששון:

 שאלה, תאפשר לה, 

 תראו, אנחנו קודם כל,  מר אמנון ארץ קדושה:

 שחר, אתה יכול גם לא להצביע בעד. נקודה.  מר מוטי ששון:

 בסדר, אני יכול לברר דברים, לשאול שאלות.  מר שחר האס:

 הוא ענה לך.  מר מוטי ששון:

ני ממשיך את השאלה, מוטי. אני שואל הוא לא ענה. הוא אמר משהו אחד, א מר שחר האס:

, סבבה. אבל אתם 5%-שוב. סליחה, אמנון, אני מבין, החלטתם להעלות ב

שקלים לבית אב לשנה, כי יש פה עוד  200-לא יכולים להתייחס לזה רק על ה

של הטייס האוטומטי, יש פה אגרת ... שאתם  1.9-תוספת. יש תוספת של ה

ה, שהתווספה לה ארנונה משום סיבה מטילים על התושבים מימים ימימ

ניכרת לעין ומשום שינוי במצב הקיים בעיר, וכל פעם אתם אומרים, "טוב, 

שקלים לשנה, עזבו אתכם.  100שקלים לשנה, עזבו אתכם. זה עוד  80זה עוד 

שקלים לשנה, עזבו את זה". אבל חבר'ה, אנחנו מדברים פה על  200זה עוד 

פה על אוכלוסיות שהן המוחלשות ביותר. אני שנת קורונה. אנחנו מדברים 

לא מבין איך אתה בכלל כאילו נותן לזה יד. זה דווקא אוכלוסיות שלך 

 שנפגעות מזה הכי הרבה. הכי הרבה. 

 אני רוצה רק להתייחס לנקודה הזאת שנייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

אנה פרנק, ... שם להעלות ... שכונה ... מנותקת ... השכנים שלהם זה רחוב  מר ניסן זכריה:

 , לדעתי זה דבר, 6%-ב

 אני ארצה להתייחס, סליחה.  מר אמנון ארץ קדושה:

, ... 7%-שם לדעתי זה נראה לא טוב. זו שכונה שלמה שאתה מעלה לה ב מר ניסן זכריה:

יחידות דיור, אני לא יודע כמה. שם זה חל על כל השכונה, כי שם כולם מעל 

ירות שנבנו בזמנו על ידי שר השיכון דאז, בן אליעזר מטר. זה ד 70מטר,  50

... זה אחד. שתיים, אם אני לוקח כרגע את ג'סי כהן ותל גיבורים, ותל 

גיבורים עוד הייתי אומר, תשמע, יש שם תקופת בנייה, השכונה עברה, יש 
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שם איזה מרכז מסחרי, משהו קורה שם. ג'סי כהן לדעתי רק הדרדרה. 

פני כמה שנים היה לה בנק, היה לה דואר. נכון שזה לא תראה, ג'סי כהן, ל

קשור לעירייה. היה לה בית ספר יסודי. היום אין לה את זה ואין לה את זה 

ואין לה את זה. כלומר, יש רגרסיה. זה לא שהשכונה, תשמע ... אני מסכים. 

 תראה, אני משלם אזור א'. אני גר בג'סי כהן, 

 כהן. אתה לא ג'סי  מר חיים סברלו:

השכן שלי, אני אזור א'. השכן שלי ... אזור ב'. אני רגיל לזה כבר. כי אני  מר ניסן זכריה:

 . 90באתי אחרי שנת 

 . 91 מר זאב ניסים:

 . 90לא,  מר ניסן זכריה:

 . 91 גב' אושרית לוי:

 . 91, לא 90...  מר ניסן זכריה:

 . 91אני בטוח שזה  מר זאב ניסים:

 . 90זה לא,  מר ניסן זכריה:

 אבל.  90-הוא בנה ב דובר:

מוטי בזמנו שלח את יואל לבדוק ... ואמרו שאי אפשר. בג'סי כהן לא היה  מר ניסן זכריה:

שקלים. כי זה, מה זה מסמל?  10-שום דבר שמצדיק העלאת ארנונה ולו ב

לא באתם באיזשהו משהו חדש ואמרתם ... אפילו שזה תוספת לא 

ם לזה. זה נראה לא טוב וזה לא פייר. ולא נעשה משמעותית, בסדר? אני מסכי

 שום דבר. 

אני רוצה לחדד את מה שאומר ניסן. רמת השירותים שאנחנו מקבלים שם  מר זאב ניסים:

באזור הזה, גועל נפש. אני אומר לך. הגנים לא מטופלים, אין ניקיון, אתה 

 יודע מה, אפילו הדבר הכי אלמנטרי, פשוט,

 גיד אין, אין מספיק תגיד אולי. אל תגיד אין. אל ת מר חיים סברלו:

פינוי אשפה, סליחה, פינוי אשפה, אני אומר לך, פח פעם אחת מפנים, ביום  מר זאב ניסים:

שישי אצלי, כל השבוע לא פינו לי. אני מוכן להזמין אותך עכשיו אליי ותראה, 

 עמוס, ככה. לא פינו לי. וזה לא פעם ראשונה שזה קורה, 

 למה לא התלוננת?  סברלו:מר חיים 

 . 3לא, אני לא, בסדר, כי הרגשתי רק ביום שישי בשעה  מר זאב ניסים:

 , זה לא, -אז זה פעם ב דובר:
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אבל לא משנה. אבל אני אומר לך, פחי זבל שבורים, סדוקים. תבוא ותעשה  מר זאב ניסים:

 איתי סיור. 

 למה הם צריכים ... כמו שצריך.  דוברת:

אני אומר לך, רמת השירות כל כך גרועה. כמו שאמר ניסן, זה לא העניין של  :מר זאב ניסים

העלייה, זה העניין שאנשים אומרים, "תשמע, מעלים לנו ואנחנו לא מקבלים 

שירות. לא מקבלים איכות שירות שם". חבל על הזמן. אין, לא יעזור כלום. 

בינוי, ואז אולי  , באמת, פינוי-אולי עוד מעט אנחנו נקדם את העניין של ה

יהיה לנו שכונות חדשות ויהיה בניינים חדשים. אז תוכלו לקחת ארנונה 

 מלאה, אין שום בעיה. אבל עד היום, מה, זה לא נראה טוב. זה לא נראה טוב. 

, מעבר לאזור א', גם שם אנחנו בעצם עושים עלייה שהיא גם 1.4לגבי  מר בר שי:

כנראה, עם יותר שטחי בנייה, וגם שם א', גם עם -מקפיצה אותם מאזור ב' ל

יש את התקנה, אם אני לא טועה, של דרעי, לגבי ההתחדשות העירונית, 

 , -שקובעת שאפשר לחלק או לפרוס לשנים את ה

, מה -זה לא סותר אחד את השני. זאת אומרת, התקנה של דרעי היא ב מר אמנון ארץ קדושה:

של בנייה, אנחנו לא מדברים על, שנקרא, בפינוי בינוי של דירות. שם הריסה 

פה מדובר על פרטים שבונים, לא על פינוי בינוי. שדרך אגב, שם יש מסלול 

, 75%-, אחרי זה יורד ל100%הנחות מסודר. שנתיים ראשונות נדמה לי 

 . החוק תקף. 25%, 50%

 שנים.  5יש שם מנגנון של  גב' אושרית לוי:

תו מנגנון כלפי אנשים שעושים את השיפוץ השאלה אם אפשר לעשות את או מר בר שי:

הפרטי שלהם. את ההגדלה או את ההקלה הזאת. כי בעצם, בבת אחת גם 

-50%א', זה יכול להיות הבדלים של -ב' ל-ההגדלה של השטח וגם המעבר מ

 בסך הכל.  40%

ת על תראו, בסוף, אני אומר עוד פעם, תראו, אנחנו הגשנו את ההצעה הזא מר אמנון ארץ קדושה:

פי המקורות שאנחנו צריכים. ואני רוצה גם להתייחס להערות הקודמות. 

הנושא של ההנחות, זאת אומרת, אותה אוכלוסייה מוחלשת שאנחנו 

מטר  70מדברים עליה, קודם כל, אנחנו, שימו לב, מדברים על דירות שהם 

מטר  50מטר,  40-פלוס. זאת אומרת, זה לא באמת האוכלוסיות שגרות ב

. אחד. שתיים, בדרך כלל, גם כאלה שנפגעו מהקורונה וגם כאלה שהם דירה

אוכלוסייה מוחלשת, יש להם הרי את המנגנון של ההנחות. הם מגיעים 

-אלינו, מקבלים הנחות בצורה כזו או אחרת, שמגיעות גם, יכול להיות גם ל

. זאת אומרת, עליהם ההשפעה, אם תהיה, היא הרבה 40%-, ל100%-, ל90%

קטנה. ואתם צריכים להבין, הנושא של טיפול באוכלוסייה המוחלשת  יותר

בא דרך ההנחות. פה אנחנו מדברים על אוכלוסייה אחרת. כי מי שבאמת יש 
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לו בעיה כלכלית, הוא מגיע והוא מקבל הנחות או דרך הסוציאליות שמגיע 

 לו או דרך ועדת הנחות. שם אנחנו מטפלים בהם. 

 טרים אותם. ... מטר מר ניסן זכריה:

מטר ומתחשבים בהם בצורה הכי  120ניסן, מגיעים אנשים עם דירות של  מר קובי מכלוף:

 טובה שיכולה להיות. 

אני אסתובב איתכם. בסדר? רחוב הנביאים, בסדר? נווה ארזים, כל  מר אמנון ארץ קדושה:

קומות, למה הוא צריך לשלם אזור ב'?  3הצריפים שם הפכו להיות וילות של 

 מה? ל

 לא, הוא לא משלם אזור ב'.  מר ניסן זכריה:

. למה? הבן אדם הזה לא 90הוא משלם אזור ב', כי יש גם כאלה שבנו לפני  מר אמנון ארץ קדושה:

 חסר לו שקל אחד. 

 חברים, יש עוד שאלות?  ,... חברים, סליחה, יש עוד שאלות? אני שואל  מר מוטי ששון:

עוד פעם, אנחנו לא, אין שום פירוט על אף מתקן  לגבי מתקני הספורט, מר בר שי:

 ספורט כזה שהולך להיות מחויב? 

תראה, כרגע אנחנו רוצים לעשות סקר נכסים ולבדוק את כל מתקני הספורט  מר אמנון ארץ קדושה:

של, לא מדובר, הרי מתקן ספורט עירוני הוא לא משלם. זה הארנונה שלנו. 

 ט שהם פרטיים. צריכים לעבור ולראות מתקני ספור

 הסעיפים האלה שאנחנו עושים הכנסה והוצאה?  מר בר שי:

לא, מה פתאום, זה לא קשור. זה ארנונה. זה חיוב ארנונה. אני לא מדבר על  מר אמנון ארץ קדושה:

הנכסים של העירייה שהחברות ... משתמשות, לא. מדובר פה על אנשים 

 פרטיים שמחזיקים מתקנים. 

 להוסיף את זה עכשיו אם אנחנו עוד לא עשינו פה סקר?  אז למה מר בר שי:

 כי צו ארנונה,  גב' אביבה שרון:

 כי אם אני אעשה סקר ואני אמצא אותו, אני לא אוכל לעשות כלום.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, אבל לא עשינו עוד סקר,  מר בר שי:

 צו ארנונה ...  גב' אביבה שרון:

 באמת, אביבה,  מר חיים סברלו:

 אבל באמת, מי יבדוק את קרית מיכה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 האמת שאני לא יודע,  מר אמנון ארץ קדושה:

 באמת, העניין של קרית מיכה,  גב' נעה צ'פליצקי:
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... התחייבתם לאנשי קרית מיכה בזמנו ... בנושא של הארנונה. אני חושב  מר ניסן זכריה:

, וזה 7%-מוטי, קרית מיכה אולי הולך לעלות לשזה לא הוגן שאתה הולך, 

לא פייר, מוטי. אתה בעצמך היית במשא ומתן לגבי חיובי השטחים, ואתה 

עמדת על זה ואתה זה שהורדת להם את הארנונה. אני לא חושב שזה פייר 

שאתה תעלה להם כרגע את הארנונה. תחריג את קרית מיכה. אני לא מדבר 

 מיכה. על זה ... תחריג את קרית 

 אפשר להחריג את קרית מיכה.  גב' נעה צ'פליצקי:

תחריגו אותם, אני אומר לכם, זה לא הוגן. תחריגו רק את השכונה הזאת.  מר ניסן זכריה:

 הם מסכנים,

 תחריגו, כי באמת אין להם לא בתי ספר,  גב' נעה צ'פליצקי:

 ומקובל עלייך כל היתר? ניסן.  מר מוטי ששון:

 כן, כן, כן. ג'סי כהן זה מינורי,  מר ניסן זכריה:

 חברים, מי בעד,  מר מוטי ששון:

 מוטי, אם אתה מחריג את מיכה, כולנו בעד.  מר יעקב מזרחי:

באמת. אני חושבת שזה גם יהיה מאוד, ... אביבה, מהעבר, אני זוכרת שגם  גב' נעה צ'פליצקי:

 עלה פה ... הם כביכול מקבלים שירותים מחולון, 

.א, שמדבר על ההחרגה לכל הדירות שהבנייה שלהן הסתיימה 4.1סעיף  אושרית לוי:גב' 

, מחריגים כאן דירות בגוש בחלקות מסוימות. אני כן רוצה 1.1.91-אחרי ה

לבדוק את הגוש והחלקות. אם זה מתאים לקרית מיכה, אז בהלימה לחריג 

 .א, אנחנו גם נשים, 4.1הזה של 

 עכשיו מחליטה.  את לא יכולה, כי את דוברת:

 אז היא מחליטה והיא תבדוק. גב' נעה צ'פליצקי:

 מה זה היא מחליטה והיא תבדוק?  דוברת:

 , וגם את הסעיף של ... בנפרד. 4.5-ו 4.4... רוצים לתת שני סעיפים, את  מר בר שי:

 ... בכמה זה מתבטא, הגזבר? מוטי, בכמה זה מתבטא?  מר זאב ניסים:

... למה אתה רוצה להחריג תעשייה מזהמת? מה ההיגיון? חבר'ה, אתם אנשי  מר אמנון ארץ קדושה:

איכות הסביבה. הדגל שלכם, ... הוא רוצה, הבנתי. הוא רוצה להתנגד לכל 

 , -ה

 סיכמנו שאם קרית מיכה מוחרגת, אנחנו נצביע בעד. מר יעקב מזרחי:

 טוב, חברים, יעקב.  מר מוטי ששון:
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ומדת כרגע להצבעה הצעת צו הארנונה כפי שהובאה בפניכם, אז ככה, ע גב' יונת דיין:

אזור ב'  5%בכפוף לאפשרות שנבדקת, להחריג את קרית מיכה מהעלאת 

 לאזור א', למגורים. 

 אפשר להצביע עליה גם בנפרד?  דובר:

ככל שזה יהיה אפשרי, זה יוחרג. ככל שזה כבר מוחרג, זה לא יוחרג פעמיים.  גב' יונת דיין:

לא אפשרי אז הכל ... אוקי? כי אנחנו לא יכולים לעכב את ההצבעה  ואם זה

 יותר. 

 ... או מצביעים על הכל, לא, לא, מצביעים על צו הארנונה ... קרית מיכה.  דובר:

 טוב, חברים, נו, אתם, בבקשה.  מר מוטי ששון:

לבקשת הצעירים, עליהם  4.5-ו 4.4תיקון סעיף  ההצבעה כרגע היא למעט גב' יונת דיין:

 נצביע מיד בנפרד. 

 מה לגבי קרית מיכה? ... מוטי, אתה יכול ... קרית מיכה.  מר יעקב מזרחי:

 5%-. מתוך ה5%-צו הארנונה כולל בקשה לעדכון לאותו אזור ב' מגורים ל גב' יונת דיין:

 האלה, ... להחריג את קרית מיכה. 

 מה הסיבה שלא ניתן? אני לא מבין. מה הסיבה?  מר זאב ניסים:

רוצים לבדוק את זה. ... אוקי, חברים, אתם לא נותנים לה גם לבדוק את זה,  מר מוטי ששון:

אז בבקשה, אני נשאר בהצעה המקורית. בבקשה, מי בעד הצעת הגזברות 

 ? 22לצו ארנונה לשנת 

 ההצעה המקורית.  דובר:

 ת קרית מיכה, מוטי. לא, תחריג א מר יעקב מזרחי:

 אבל לסברלו נמאס מכל המשחקים.  מר מוטי ששון:

 לא, לא, עזוב, רדו מזה.  דובר:

... מוטי, אני לא שמעתי על מה אני מצביעה. אתה יכול לחזור על זה? שיהיה  דוברת:

 שקט. 

 אני מבקש, יעקב, שב במקום. בבקשה, תקראי את ההצעה.  מר מוטי ששון:

הצעה לתיקון צו הארנונה לבקשה להעלאה חריגה כפי שהובאה, למעט ה גב' יונת דיין:

 שהצעירים ביקשו להחריג.  4.5-ו 4.4סעיפים 

 ומה עם קרית מיכה?  מר יעקב מזרחי:

 גם, היא אמרה.  דובר:

 היא לא אמרה.  דוברת:
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 ... רגע, חברים, נחזור בסוף להצעה מקורית.  מר מוטי ששון:

 י טובה. אתה אופוזיציה או קואליציה? ... תעשה ל מר זאב ניסים:

זה לא קשור. אם אני מצליח להציל את השכונה הזאת מההעלאה הזאת, אני  מר יעקב מזרחי:

 בכל מקרה מעביר ... 

 זאב, אתה יודע שהילדים לומדים, הילדים לומדים והם גילאים,  גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה, בבקשה.  מר מוטי ששון:

את זה רגע מסודר ובשקט וזה גם יהיה לפרוטוקול ... ההצעה לצו  נעשה גב' יונת דיין:

הארנונה כפי שהובאה, עם הבקשה להעלאות חריגות. אנחנו מחריגים כרגע 

של תעשייה מזהמת, לבקשת  4.5של עתירת ידע וסעיף  4.4החוצה את סעיף 

הצעירים, להצביע עליהם בנפרד. יש לנו בנוסף את השאלה של העלאה באזור 

העלאה הדרגתית. ביקשתם בתוך אזור ב' לבדוק אם קרית  5%באותם ב' 

מיכה נכללת או לא. במידה ומראש קרית מיכה לא נכללת, נוסח הצו נשאר 

כמו שהוא. במידה והיא נכללת, אתם מבקשים להוציא אותה החוצה. מכיוון 

שאנחנו לא יכולים לעכב יותר את הצבעת צו הארנונה, אנחנו נצביע ככה, 

אומר שאם ניתן, או שהיא כבר הוחרגה, אז היא תהיה בחוץ. אם לא שזה 

ניתן, היא תצטרך לעלות עם כל העיר ... אנחנו לא בטוחים שזה אפשרי, ואין 

לנו כרגע יכולת לעכב יותר. אנחנו גם מתחשבים בחברי המועצה שצמים. אז 

 אנחנו מצביעים באם ואז, ואם ואז. 

 ... עוד הצבעה.  דובר:

 , 4.4-ו 4.5-לא, ההצבעה, אחר כך יהיה על ה ת דיין:גב' יונ

 ? ... הכל כללי. אם ... קרית מיכה, אין בעיה. אבל, 5-ו 4 מר חיים סברלו:

, ואני צריכה לכבד אותם. ... אז מי בעד תיקון 4.5-ו 4.4הצעירים ביקשו ...  גב' יונת דיין:

 ...  הצו עם ההסתייגות כרגע על קרית מיכה, שנבדוק אותה,

 זה לא נכון. זה לא נכון, נעה. הוא לא מחריג. זה לא נכון.  דובר:

 כן, הנה, הוא אומר,  גב' נעה צ'פליצקי:

קדימה, חבר'ה, יש פה את ההצעה המקורית, אז עם כל הוויכוחים, אני נשאר  מר מוטי ששון:

 בהצעה המקורית. 

. מי 0222ההצעה המקורית, הצעת הגזברות לצו הארנונה לשנת  נעלה את

 , נגד. 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד? 

 מה יצא לכם מזה?  דובר:

 . תודה רבה. הישיבה נעולה. הצו אושר מר מוטי ששון:


	מועצת העיר ה-18 שמן המניין מס' 39 מיום 27.06.2021
	פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה
	על סדר היום:
	ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 39 פרוטוקול מס' 533
	פרוטוקול



